
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Közben jár-e a környezetvédelmi miniszter, hogy a páratlan értékíí Hévízi-tó
tehermentesítésére elkerülő út épüljön?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
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Dr. Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Bizonyára Ön is egyetért abban, hogy Magyarország, sőt Európa egyik legegyedibb,
legértékesebb természeti jelensége a Hévízi-tó . A tó azonban nemcsak páratlan természeti
jelenség, hanem turisztikai központ is .

Ugyanakkor kétség nem férhet hozzá, hogy elsődleges a tó és környezetének védelme . Ilyen
egyedülálló jelenség esetében semmiképpen sem tűrhető sokáig a tó közvetlen környezetében
a gépjárműforgalom. Így a tó mellett közvetlenül haladó utak, utcák kiváltása miatt szükség
volna elkerülő útra . Ennek szükségességét csak növeli a közeljövőben elkezdődő angolna-
telepi szálloda beruházás, melynek építési forgalma a mai helyzetben csak a tó közvetlen
környezetében tud elhaladni .

Az elkerülő utak építése a Gazdasági és Közlekedési Minisztérium feladatai közé tartozik . A
GKM eddig se támogatta sem a hévízi, sem a keszthelyi elkerülő út építését . Most amikor a
megszorítások elsősorban a közúthálózatot érintik, nem sok esély látszik arra, hogy a
közlekedési minisztérium erre pénzt adjon saját elhatározásából . Úgy gondolom nem
elegendő az elkerülő utak építését csupán közlekedés-fejlesztésként kezelni . A hévízi (és a
keszthelyi) elkerülő út építése elsősorban környezetvédelmi kérdés .

Kérdésem :
Tud-e a Miniszter úr közbenjárni, hogy a páratlan értékű Hévízi-tó tehermentesítésére
elkerülő út épüljön?

Várom válaszát,

Írásbeli választ igénylő kérdés
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